
行政许可(行政确认)申请材料真实性保证声明

statement of Guarantee on the AutheⅡ thity ofthe Information submitted

1.申请材料真实性的保证声明应由申请人 (申办企业由法定代表人 )签署生效。委托
代表人签署的,应 出具由申请人签署的有效委托书。
The s圯nature must be done by himself (or herselO,In the case of⒍ gnature made by

the agent the、 vritten ce⒒ iflcate ofauthorization must be provided.

2.本表由江苏省食品药品监督管理局制定。
This form荻 is e哎ablished by Jiallgsu Food and Drug Administraton

申请事项
Topics to be applied

变更 《药品生产许可证》生产范围

申请人
appⅡ caⅡ t

企业名称 (或姓名):雅本化学股份有限公司
Name:

身份证号 :

ID number:

(如属于企业申请划
“
/”。In the case of enterprise application,

please】 II 
“
/” 。)

承诺事项
Guarantee

我 (们 )保证 :
We(personaⅡ ty or the enterprise)guarantee:

1、 本申请遵守国家法律法规规章和有关规定。
The application is conducted iⅡ  accordance with the nationaI Iaw a“ d reguIations in

involved。

2、 所有资料真实有效,有据可查。
All the iⅡ formatiom submitted iⅡ  this appⅡ catioⅡ  is authentic aⅡ d derived fro口 n the reⅡ abIe

source。

3、 申请资料的纸质版与电子版完全一致。
The electronic and paper version of appIication shouId be identicaI。

4、 如有虚假,愿意承担相应的法律责任。
Bear the respoⅡ ⒍

"lity for aI1the faIsehood of the“
formaton subm⒒ted and wⅢ assume

aII the lawful ⅡauIity.
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鞣 \潆帮猓‖糍je而斋翱而丽而
(企业盖章 )

“      (the seal ofthe eⅡ tl
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